
Sprawozdanie 

z międzysesyjnej działalności Burmistrza 

za okres od 28 lutego 2025 r. do 26 marca 2025 r. 

 

28.02.2025 r. – Odbyłem spotkanie z Dyrektorem Agencji Mienia Wojskowego w celu 

omówienia planowanych inwestycji na terenie gminy. W godzinach popołudniowych odbyła 

się IV Gala Sportu Gminy Nidzica, podczas której podsumowano sportowe osiągnięcia 

minionego roku. Była to okazja do wyróżnienia najlepszych sporowców, trenerów i 

organizacji sportowych gminy. 

01.03.2025 r. - Brałem udział w uroczystościach związanych z obchodami Narodowego Dnia 

Pamięci Żołnierzy Wyklętych. Oddając hołd bohaterom antykomunistycznego oporu, 

wziąłem udział w Mszy Świętej w Kościele pod wezwaniem św. Wojciecha Biskupa i 

Męczennika w Nidzicy, następnie razem z gośćmi udałem się pod dawną siedzibę Urzędu 

Bezpieczeństwa w Nidzicy, aby złożyć wiązanki i znicze. Tego samego dnia Nidzica była 

gospodarzem Wojewódzkiej Gali Kolarskiej, podsumowującej sezon 2024, w której miałem 

zaszczyt brać udział. 

04.03.2025 r. – W tym dniu odbyłem spotkania z mieszkańcami gminy, a następnie na 

zaproszenie Nidzickiego Uniwersytetu Trzeciego Wieku udałem się na wyjątkowe spotkanie 

zorganizowane z okazji Dnia Kobiet.  

05.03.2025 r. – Uczestniczyłem w Zgromadzeniu Wspólników spółki EKO-TRANS, w 

trakcie którego wybrany został przewodniczący zgromadzenia wspólników oraz podjęte 

zostały uchwały dotyczące bieżących spraw spółki. 

10.03.2025 r. – W tym dniu odbyłem spotkania z mieszkańcami gminy oraz uczestniczyłem 

w zebraniu z mieszkańcami Łyny w sprawie planowanej budowy farmy fotowoltaicznej. 

11.03.2025 r. – W tym dniu spotkałem się z Panem Arturem Wojdowskim - Prezesem Spółki 

Miejskie Wodociągi i Kanalizacja  oraz z przedstawicielami Agencji Mienia Wojskowego, z 

którymi kontynuowałem rozmowy na temat planowanych inwestycji. W godzinach 

popołudniowych z okazji Dnia Sołtysa spotkałem się z sołtysami naszej Gminy na 

uroczystym obiedzie, w trakcie którego miałem okazje podziękować im za trud i 

zaangażowanie w prace na rzecz lokalnej społeczności. 

12.03.2025 r. – W tym dniu razem z Komendantem Gminnym Ochrony Przeciwpożarowej p. 

Pawłem Czukowskim odbyłem spotkanie z Komendantem Powiatowym Państwowej Straży 

Pożarnej st. bryg. mgr inż. Jarosławem Skalskim oraz naczelnikami i prezesami Ochotniczych 

Straży Pożarnych z terenu naszej Gminy w sprawie termomodernizacji remiz. 

13.03.2025 r. – Wziąłem udział w ślubowaniu kadetów z klasy mundurowej z Centrum 

Edukacji ZDZ w Nidzicy. 

14.03.2025 r. – Tego dnia w Starostwie Powiatowym spotkałem się z Dyrektorami Zarządu 

Dróg Wojewódzkich w Olsztynie p. Waldemarem Królikowskim oraz p. Władysławem 

Łukaszukiem. 



15.03.2025 r. –W sobotę wziąłem udział w zebraniach sprawozdawczych w jednostkach 

Ochotniczych Straży Pożarnych w: Bolejnach, Napiwodzie oraz Frąknowie, w trakcie których 

podsumowany został miniony rok oraz omówiono plany na rok bieżący.  

17.03.2025 r. – Rano odbyłem spotkania z mieszkańcami gminy, a następnie moimi gośćmi 

byli przedstawiciele firmy EEI1 Sp. z o.o., która zajmuje się Odnawialnymi Źródłami Energii 

(Napiwoda). 

18.03.2025 r. – Razem z P. Ewą Niebudkowską-Krzysztyniak, podinspektorem ds. ochrony 

środowiska z wydziału GMKR, udałem się na V  posiedzenie Zgromadzenia Ekologicznego 

Związku Gmin „Działdowszczyzna”, gdzie podjęte zostały uchwały Zgromadzenia Związku 

w sprawach: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Związku na lata 2025– 2030 oraz 

zmiany budżetu Związku na 2025 rok. W tym dniu wybrałem się również na tereny inwestycji 

związanych z budowa dróg w naszej Gminie. 

19.03.2025 r. -  W tym dniu miałem zaszczyt wręczać nagrody w XI Powiatowym Turnieju 

Języka Angielskiego organizowanym przez Szkołę Podstawową nr 3 w Nidzicy. 

20.03.2025 r. – Spotkałem się z Wójtem gminy Janowiec Kościelny p. Piotrem Rakoczy, 

następnie w godzinach popołudniowych udałem się na posiedzenie Komisji Oświaty, Kultury, 

Zdrowia i Spraw Społecznych. 

21.03.2025 r. - Odbyłem spotkanie organizacyjne z p. Barbarą Kucharska – Dyrektor 

Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej, następnie udałem się na posiedzenie Powiatowej 

Rady Rynku Pracy w Nidzicy. W tym dniu moimi gośćmi byli Przewodniczący Rady 

Miejskiej – p. Jacek Zieliński oraz Komendant Powiatowej Straży Pożarnej w Nidzicy – st. 

bryg. mgr inż. Jarosław Skalski. 

24.03.2025 r. – Razem z Panią Skarbnik – Agnieszką Jastrzębowską udaliśmy się do 

Warmińsko-Mazurskiego Urzędu Wojewódzkiego w Olsztynie, aby podpisać umowę na 

remont ulicy Grunwaldzkiej. W Urzędzie Marszałkowskim Województwa Warmińsko-

Mazurskiego złożyliśmy wniosek na II etap rozbudowy Skateparku przy Jeziorku Miejskim w 

Nidzicy. Będąc w Olsztynie spotkałem się również z kierownikiem Wydziału Inspekcji 

Zabytków Nieruchomych i Ruchomych Wojewódzkiego Urzędu Ochrony Zabytków w 

Olsztynie z p. Małgorzatą Przybyszewską – Koźbiel. 

25.03.2025 r. – Spotkałem się z Generałem Czerwińskim, następnie moim gościem była 

przedstawicielka Nidzickiego Stowarzyszenia Mniejszości Niemieckiej p. Sabina Reguła.  

Tego dnia wziąłem również udział w  posiedzeniu Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego 

i Bezpieczeństwa. 

 

 

                                                                                                               Burmistrz Nidzicy 

                                                                                                                 Jacek Kosmala 


